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Anmälda förhinder 
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Tjänstemän 
§§ 1-28 Stadsdelsdirektören Per Kjellander, avdelningscheferna, Abdi-nur Isse, Jonas 

Eliasson samt nämndsekreteraren Anna Birgersson 

§§ 1-23 avdelningscheferna Emma Delgado Diaz, Sara Hallström, Clarissa Eliasson, 

Connie Stålhäll Wallin och personalrepresentanten Marianne Ledel. 

Under §§ 1-23 vid sammanträdet hade allmänheten rätt att närvara. Sammanträdet 

inleddes med information om feriejobb 2018. Efter informationen blev det tid för 

frågor gällande dagens ärenden. Det formella sammanträdet började klockan 18:40. 

 
Utses att justera Sus Andersson (MP) och Anna Jonazon (S) 
 

Dag för 
justering     

 

 

Sekreterare 
 

Ordförande Justerare 
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§ 1   

Val av justerare och dag för justering 

Stadsdelsnämnden beslöt att utse Sus Andersson (MP) och Anna 

Jonazon (S) att justera dagens protokoll. Stadsdelsnämnden beslöt 

vidare att protokollet ska justeras den 31 oktober 2018. 
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§ 2   

Svar på remiss gällande rekommendation för konstgräs, 
gummigranulat och platsgjutet gummi 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att överlämna Spånga- Tensta 

stadsdelsförvaltnings tjänsteutlåtande som svar på remissen. 
 

Ärendet 
Miljö- och hälsoskyddsnämnden har föreslagit en rekommendation för 

konstgräs, gummigranulat och platsgjutet gummi som omfattar 

anläggning av fotbollsplaner, mindre konstgräsplaner samt lekytor 

med gummigranulat eller platsgjutet gummi, samt skötsel av 

befintliga sådana ytor. Rekommendationen har tagits fram i dialog 

med berörda förvaltningar och bolag. Till grund för 

rekommendationen finns en rad vetenskapliga studier och rättsliga 

överväganden.  

Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning ställer sig positiv till den 

föreslagna rekommendationen. Förvaltningen vill däremot framhålla 

att en avgörande orsak till att konstgräs och platsgjutet gummi anläggs 

är det ökade slitaget på ytor i parkmiljö. Även ur ett 

tillgänglighetsperspektiv förekommer svårigheter med att använda 

alternativa naturliga material som uppfyller kraven på tillgänglighet.  

Stadsdelsförvaltningen anser därför att Miljöförvaltningen bör renodla 

dokumentet på så sätt att det kan implementeras som 

kravspecifikation vid framtida upphandlingar av 

anläggningsentreprenader.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 2 oktober 2018. 

Dnr 1.5.1-473/2018  

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Särskilt uttalande 
Sus Andersson m.fl. (MP), Ole-Jörgen Persson m.fl. (M) och Åsa 

Nilsson Söderberg (L) lade fram ett särskilt uttalande. 
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Ersättaryttrande 

Ersättaren Maurice Forslund (KD) lade fram ett ersättaryttrande:  

Om vi haft rösträtt hade vi ställt mig bakom Sus Andersson m.fl. 

(MP), Ole-Jörgen Persson m.fl. (M) och Åsa Nilsson Söderberg (L) 

särskilda uttalande. 

 
”Särskilt uttalande 

Vi ställer oss bakom förvaltningens tjänsteutlåtande och vill därutöver 

anföra följande. 

 

Plast i offentliga miljöer ska minimeras och vi vill undvika dessa 

material på lekplatser, förskolegårdar, skolgårdar, naturmark och 

parker. Dessa ytor ska istället utformas med naturmaterial.  

 

Vi ser mycket positivt på att dessa rekommendationer tas fram för att 

adressera problemet med spridning av mikroplaster från stadens ytor 

till dagvatten och vattendrag. I ett förändrat klimat behöver vi också 

icke-hårdgjorda ytor för lokalt omhändertagande av dagvatten och 

minska effekter av värmeböljor. Stadens parker ska vara en 

tillflyktsort och en buffert för ekosystemtjänster i staden. Vi förstår att 

leriga gräsmattor är en utmaning ur ett skötselperspektiv men andra 

åtgärder kan och bör vidtas för att öka möjligheten att vistas i 

parkerna.  

 

Den europeiska kemikaliemyndigheten ECHA tar upp vikten av tydlig 

skyltning om risker med granulaten och hur användarna ska bidra till 

att minska spridningen. Även i remissen nämns skyltning. Vi vill i 

sammanhanget framhålla att det vore bra om skyltningen utformas 

centralt i staden, för att den ska vara enhetlig och tydlig. Det bör då 

också finnas information på flera språk.  

 

Eftersom konstgräs används på förskole- och skolgårdar och även 

förskolor och skolor använder konstgräsplaner på idrottsplatser bör 

inte bara spelare och idrottsledare utan även stadens egen personal 

utbildas om risker och hur de förebyggs. Det bör framgå explicit i 

rekommendationerna.  

 

Enligt ECHAs rekommendation ska ägare och driftsansvariga mäta 

koncentrationen av polyaromatiska kolväten och andra ämnen i 

gummigranulat som de använder på fält. Denna information ska vara 

tillgänglig på ett förståeligt sätt.  Vi ser gärna ett utvecklat arbete på 

detta område”. 
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§ 3   

Svar på remiss - god, hälsosam och klimatsmart mat – 
Förslag till matstrategi för Stockholms stad 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att överlämna förvaltningens 

tjänsteutlåtande som svar på remissen till stadsledningskontoret. 

 

Ärendet 
Kommunstyrelsen har remitterat ärendet: God, hälsosam och 

klimatsmart mat- Förslag till matstrategi för Stockholms stad (dnr 

1.5.1-621/2018) för yttrande till bland annat samtliga 

stadsdelsnämnder. Yttrandet ska vara stadsledningskontoret tillhanda 

senast den 29 oktober 2018. 

Matstrategin ska bidra till bättre folkhälsa och minskad miljö- och 

klimatpåverkan genom de livsmedel och måltider som köps in, 

produceras och serveras i stadens verksamheter. En sammanhållen 

strategi för hela staden skapar förutsättningar för ett jämlikt utbud i 

stadens måltidsverksamhet.  

Förvaltningen ställer sig positiv till strategin om God, hälsosam och 

klimatsmart mat och anser att den långsiktigt kommer att gynna 

folkhälsan och bidra till lägre miljö- och klimatpåverkan. 

Förvaltningen vill särskilt uppmärksamma olika gruppers behov av 

specialkost, kompetensbehov bland stadens medarbetare samt 

möjligheterna att genomföra lokala upphandlingar till förmånligare 

priser. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 24 augusti 2018. 

Dnr 1.5.1-621/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Särskilt uttalande 
Sus Andersson m.fl. (MP), Ole-Jörgen Persson m.fl. (M) och Åsa 

Nilsson Söderberg (L) lade fram ett särskilt uttalande. 
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Ersättaryttrande 

Ersättaren Maurice Forslund (KD) lade fram ett ersättaryttrande:  

Om vi haft rösträtt hade vi ställt mig bakom Sus Andersson m.fl. 

(MP), Ole-Jörgen Persson m.fl. (M) och Åsa Nilsson Söderberg (L) 

särskilda uttalande. 

 
”Särskilt uttalande 

Det är mycket positivt att staden nu tar fram en strategi för bättre 

folkhälsa och minskad miljö-och klimatpåverkan genom de livsmedel 

och måltider som köps in, produceras och serveras i stadens 

verksamheter. 

 

Vi vill i sammanhanget framhålla vikten av att 

stadsdelsförvaltningarna är representerade i det föreslagna nätverket 

för implementering, kontinuerlig uppföljning, kompetensutveckling 

och erfarenhetsutbyte, med tanke på att många av stadens måltider 

serveras inom förskola och äldreomsorg”.  
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§ 4   

Svar på remiss om detaljplan för Kämpinge 2 med flera i 
stadsdelen Tensta, S-Dp 2017-01526 

Beslut 
1. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att överlämna 

förvaltningens tjänsteutlåtande till stadsbyggnadskontoret som 

svar på remissen om detaljplan för Kämpinge 2 m.fl. 

2. Stadsdelsnämnden justerar ärendet omedelbart. 

 

Ärendet 
Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning är i huvudsak positiv till 

föreslaget till detaljplan för Kämpinge 2 m.fl. Förutsatt att inga beslut 

fattas om alternativ placering för stadsdelsförvaltningen ser 

förvaltningen positivt på en ny förvaltningsbyggnad samt på tillskottet 

av bostäder på platsen. Bevarandet av naturmarken är positivt liksom 

stärkandet av kopplingarna med området kring Spånga kyrka och 4H-

gården. Dock bör planen kompletteras med parkeringslösningar för 

besökare samt för förvaltningens tjänstefordon. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 27 september 2018. 

Dnr 1.1-954/2017  

 
Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Särskilt uttalande 
Sus Andersson m.fl. (MP), Ole-Jörgen Persson m.fl. (M) och Åsa 

Nilsson Söderberg (L) lade fram ett särskilt uttalande. 
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Ersättaryttrande 

Ersättaren Maurice Forslund (KD) lade fram ett ersättaryttrande:  

Om vi haft rösträtt hade vi ställt mig bakom Sus Andersson m.fl. 

(MP), Ole-Jörgen Persson m.fl. (M) och Åsa Nilsson Söderberg (L) 

särskilda uttalande. 

 
”Särskilt uttalande 

Inledningsvis konstaterar vi att inriktningsbeslut om att Spånga-

Tensta stadsdelsförvaltning planerar hyra ny förvaltningslokal av 

Svenska Bostäder på den aktuella fastigheten togs av 

stadsdelsnämnden i april 2018. Stadsdelsnämndens ansökan gällande 

inriktningsförslag om nya förvaltningslokaler i kvarteret Kämpinge 2 i 

Tensta, till en årskostnad om cirka 9 miljoner kronor, godkändes i 

Kommunstyrelsens ekonomiutskott 2018-05-30 (KS 2018/766, § 6).  

 

Av flera skäl är en placering av ett nytt förvaltningshus i Tensta 

positivt. Det ökar tillgängligheten för medborgarna och bidrar till en 

positiv utveckling av Tensta centrum. Fler arbetsplatser i centrum 

skapar en tryggare omgivning och kan leda till en ökad handel och 

omsättning för det lokala näringslivet. 

 

Den nya majoriteten i Stockholms stad vill också förlägga kommunala 

förvaltningar till stadsdelar i ytterstaden och skapa förutsättningar för 

att statliga myndigheter gör detsamma, för att därmed öka underlaget 

för handel och service. I det perspektivet anser vi att det är av yttersta 

vikt att ansträngningar görs framöver för att det nya förvaltningshuset 

i Tensta även kan inrymma hela eller delar av ytterligare en (central) 

förvaltning”.  

 

Särskilt uttalande 
Anna Jonazon m.fl. (S) lade fram ett särskilt uttalande. 

 
”Särskilt uttalande 

Segregationen och dess negativa effekter har ökat de senaste 25 åren. 

En viktig förklaring är stadens segmenterade bostadsbestånd, det vill 

säga att bostäderna är uppdelade i ensidigt byggda områden som 

domineras av en enda upplåtelseform.  
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Det är också ett problem att – när vi bygger nytt – så bygger staden 

mer av det som redan finns: fler villor där det finns villor och fler 

hyresrätter där det finns hyresrätter, vi behöver ett mer mixat 

boendeutbud. 

 

Detaljplanen för Kämpinge 2 innebär att Kämpingeskolans byggnader 

rivs för att ge plats till stadsdelsförvaltningens kontor med 280 

arbetsplatser och fyra bostadshus med 170 lägenheter. 

 

Det är angeläget att Tensta efter tio år återfår stadsdelsförvaltningens 

kontor, och det är viktigt för både personal och besökare att återflytten 

sker till ändamålsenliga lokaler. Därför bör planeringen för ett 

kontorshus vid Tenstastråket gå vidare utan dröjsmål. 

 

När det byggs nya bostäder bör det även vara radhus, hyresrätter eller 

bostadsrätter som ger tenstabor och andra möjlighet till bostadskarriär 

inom stadsdelen. 

 

Planen för bostäder bör ta hänsyn till den befintliga park- och 

bomiljön. När Tensta byggdes hölls husen kring kyrkan och Spånga 

by medvetet låga, bland annat av kulturhistoriska hänsyn. Nu byggs 

170 hyresrätter i höga hus på Bussenhusskolans tomt norr om kyrkan. 

I föreliggande plan skulle ytterligare 170 hyresrätter i 6-våningshus 

pressas in väster om Spånga kyrka. 

 

Den fortsatta planeringen av Kämpingetomten och även 

Taxingetomten mitt emot bör ske med Tenstas långsiktiga utveckling 

för ögonen. Tensta centrum fyller 50 nästa år och är i stort behov av 

strukturella förändringar. Vägledande för denna förnyelse bör vara 

 

- ökad tillgänglighet som ger näringslivet förutsättningar att utvecklas 

- förvaltningshus och offentlig service prioriteras 

 

Inte bara Tensta centrum behöver utveckling och framtidstro – det 

gäller hela stadsdelen. Tensta har potential, bland annat har det 

ursprungliga bostadsbeståndet hög kvalitet som gör det möjligt att 

anpassa lägenheter på smarta och kostnadseffektiva sätt. Men det 

behövs också utbildning, kultur och service för att Tensta ska 

utvecklas som en allsidig och attraktiv stadsdel: 
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- gymnasieområdet ska vara ett utbildnings- och kulturcentrum 

- radhus, hyresrätter och bostadsrätter prioriteras för att uppnå blandad 

bebyggelse 

- grönskan i området måste värnas, vårdas och utvecklas  

- Järvafältets natur bör göras mer inbjudande, tillgänglig och trygg. 

Därmed skulle också Tenstaterrassen kunna bli ett attraktivt läge för 

bostadsrätter”. 
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§ 5   

Yttrande till Förvaltningsrätten, överklagande av 
stadsdelsnämndens beslut 2018-08-23 § 3B Idéburet 
offentligt partnerskap (IOP) med Fryshuset 

Beslut 

1. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att överlämna bilagt 

yttrande till förvaltningsrätten som sitt eget. 

2. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar om omedelbar justering. 

 

Ärendet 
Den 23 augusti 2018, § 3B, beslutade Spånga-Tensta stadsdelsnämnd 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att godkänna inriktningen att 

ingå en tvåårig IOP-överenskommelse med Fryshuset avseende 

utveckling och drift av verksamhet vid Tensta Community Center 

(TCC). Beslutat överklagades till förvaltningsrätten. 

Förvaltningsrätten har förelagt stadsdelsnämnden att yttra sig över 

innehållet i överklagan. Stadsdelsförvaltningen har utarbetat en inlaga 

som bilagts till ärendet.   

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 15 oktober 2018. 

Dnr 1.4-728/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 6   

Återrapport av uppdrag om hur förvaltningens kontakt, 
service och stöd till det lokala föreningslivet kan förstärkas 
och utvecklas 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att lägga ärendet till 

handlingarna. 

 

Ärendet 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutade 14 juni 2018, §5, att uppdra 

åt förvaltningen att återkomma med förslag på hur förvaltningens 

kontakt, service och stöd till det lokala föreningslivet kan förstärkas 

och utvecklas.  

I tjänsteutlåtandet redovisar förvaltningen olika åtgärder som har eller 

som föreslås genomförs för att förstärka och förbättra kontakten med 

civilsamsamhället.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 25 september 2018. 

Dnr 1.2.1-675/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 6 B 
Entledigande och fyllnadsval till sociala delegationen 
 
Beslut 

1. Stadsdelsnämnden beslutar att entlediga vice ordföranden Annika 

Rosenberg (M) från sitt uppdrag i sociala delegationen. 

2. Stadsdelsnämnden beslutar att entlediga ledamoten Anna Jonazon 

(S) från sitt uppdrag i sociala delegationen. 

3. Stadsdelsnämnden beslutar att utse Anna Jonazon (S) till vice 

ordförande i sociala delegationen. 

4. Stadsdelsnämnden beslutar att utse Annika Rosenberg (M) till 

ledamot i sociala delegationen. 

5. Stadsdelsnämnden beslutar om omedelbar justering av ärendet. 

 

Ärendet 
Stadsdelsnämnden utsåg den 2 januari 2018 ledamöter och ersättare i 

sociala delegationen. Vice ordföranden Annika Rosenberg (M) och 

ledamoten Anna Jonazon (S) och har begärt att entledigas från sina 

uppdrag i Sociala delegationen. De vakanta platserna ska tillsättas. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 19 oktober 2018. 

Dnr 1.1-764/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 7   

Månadsrapport till nämnden oktober 2018 

Beslut 
Nämnden godkänner denna månadsrapport. 

 

Ärendet 
Sammantaget prognostiseras en budget i balans efter 

resultatöverföringar.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från 2018-10-12 

Dnr 1.2.1-043/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 8   

Svar på skrivelse från Sus Andersson med flera (MP) om 
att utveckla en innovativ träffpunkt i Tensta  

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att uppdra åt förvaltningen att 

utreda möjligheten till att ett allaktivitetshus inryms i 

utvecklingsarbetet av Tensta Community Center (TCC) och Blå huset.  

 

Ärendet 
Vid nämndsammanträdet i augusti inkom Sus Andersson (MP) 

med en skrivelse om att utveckla en innovativ träffpunkt i Tensta. 

Skribenten vill uppdra åt förvaltningen att återkomma till nämnden 

med ett förslag om ett utvecklat allaktivitetshus, inklusive 

kostnadsförslag. 

 

Förvaltningen avser att inom utvecklingsarbetet med TCC och Blå 

huset undersöka vidare var det verksamhets- och lokalmässigt är 

lämpligt att tillskapa ett allaktivitetshus och i dialog med övriga 

aktörer. Förvaltningen kommer att återkomma till nämnden med en 

uppskattning av kostnader för ett allaktivitetshus efter att utredning av 

behov är genomförd. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 21 september 2018. 

Dnr 1.6-673/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Särskilt uttalande 
Sus Andersson m.fl. (MP) lade fram ett särskilt uttalande. 

 
”Särskilt uttalande 

Vi ser mycket positivt på att förvaltningen ser möjligheter att skapa ett 

allaktivitetshus. Förvaltningen har redan inlett ett förändringsarbete 

för att skapa en strategisk och hållbar fritidsgårds- och 

kulturverksamhet för alla stadsdelens ungdomar. 

Vi vill i sammanhanget framhålla att det behövs en träffpunkt som 

inkluderar allastadsdelens invånare och besökare oavsett ålder, där det 

går att mötas över generationsgränserna”. 
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§ 9   

Svar på skrivelse från Åsa Nilsson Söderström (L) gällande 
Bromstens industriområde 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att godkänna Spånga-Tensta 

stadsdelsförvaltnings svar på skrivelsen. 

 

Ärendet 
Liberalerna har inkommit med en skrivelse gällande illegala 

bosättningar, nedskräpning, otrygghet, eldning m.m. på Bromstens 

industriområde. Förvaltningen delar till viss del skribenternas syn på 

nedskräpning och otrygghet i området, men påpekar att arbete med att 

röja området pågår kontinuerligt. Vissa brister inom detta har 

förekommit, men förhoppningen är att dessa ska vara lösta efter en 

avstämning mellan berörda förvaltningar och ett tätare samarbete med 

polisen. Dock saknar staden möjligheter att röja eller avhysa på icke-

kommunal mark och därtill har staden mycket begränsade möjligheter 

att påverka handläggningstiderna inom domstolsväsendet för att få till 

stånd en byggstart.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 7 september 2018. 

Dnr 1.6-676/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Särskilt uttalande 
Åsa Nilsson Söderberg (L) lade fram ett särskilt uttalande. Ole-Jörgen 

Persson m.fl. (M), Sus Andersson (MP) m.fl. och Anna Jonazon (S) 

m.fl. anslöt sig till Åsa Nilsson Söderberg (L) särskilda uttalande. 

 
Ersättaryttrande 

Ersättaren Maurice Forslund (KD) lade fram ett ersättaryttrande:  

Om vi haft rösträtt hade vi ställt mig bakom Åsa Nilsson Söderberg 

(L) särskilda uttalande. 
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”Särskilt uttalande 

I förra veckan började det äntligen byggas i Bromstens 

industriområde, och exploateringskontoret ordnade föredömligt nog 

ett informationsmöte i samband med detta, och har även satt upp 

informationsskyltar.  

 

Det är vår förhoppning att byggstarten och den aktivitet i området som 

den för med sig kommer att minska de problem med nedskräpning 

och illegala bosättningar som Bromstens industriområde har haft de 

senaste åren. Det är därför inte längre nödvändigt att sammankalla ett 

krismöte. 

 

När något i närområdet inte fungerar eller känns otryggt behöver det 

vara lätt att komma i kontakt med rätt förvaltning i kommunen. Ett bra 

sådant exempel är tyck-till-appen när det gäller mindre problem. Men 

när det gäller större problem som funnits under längre tid och rör ett 

geografiskt område hjälper det inte med en app. Då krävs det 

samarbete mellan kommunens olika förvaltningar och ibland även 

privata fastighetsägare. Om så inte sker riskerar vi i längden att 

medborgarnas förtroende för den kommunala demokratin minskar.  

Det är viktigt att stadens olika aktörer, liksom privata fastighetsägare, 

tar ansvar för att stadsdelen inte förslummas. Vi vill också framhålla 

att trygghet - bland annat att det ska kännas tryggt att vistas på gator 

och torg i stadsdelen, och att stadsdelens yttre miljö ska vara välskött 

med bra belysning - är prioriterat för att vår stadsdel ska kunna 

utvecklas positivt”.  
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§ 10   

Anmälan av kontorsyttrande över remiss inför 
trafikförändringar i SL-trafiken hösttidtabellen 2018/2019 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att lägga kontorsyttrandet till 

handlingarna. 

 

Ärendet 
Den föreslagna förändringen påverkar två linjer inom stadsdelen. 

Linje 546 mellan Jakobsbergs station och Tensta allé föreslås få 

ändrad turtäthet från dagens 15-minuterstrafik till 30-minuterstrafik. 

Samtidigt föreslås en ny linje Jakobsberg-Viksjö-Barkarbystaden-

Akalla. 

Stadsdelsförvaltningen är positiv till en ökad trafik mellan Stockholm 

och Barkarby, men anser att en försämrad turtäthet för stadsdelens 

invånare inte kan genomföras utan att kompensera genom att den nya 

linjen dras genom stadsdelen.  

Avslutningsvis påpekar stadsdelsförvaltningen att en längre remisstid 

inför kommande trafikförändringar är mycket viktigt då sådana alltid 

påverkar boende och arbetande inom stadsdelen. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 3 oktober 2018. 

Dnr 1.5.1-168/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 11   

Anmälan av kontorsyttrande över remiss av 
kompletterande samråd om planerad el-förbindelse - 
passage Barkarby respektive Vinsta samt passage Överby-
Säby respektive Kronåsen-Vålberga 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att lägga kontorsyttrandet till 

handlingarna. 

 

Ärendet 
Svenska kraftnät planerar att bygga en ny 400kV-elförbindelse mellan 

de planerade stamnätsstationerna Överby, Sollentuna kommun och 

Beckomberga, Stockholms kommun. Ärendet, som behandlades av 

stadsdelsnämnden i mars 2017 har nu kompletterats med två nya 

utredningskorridorer varav den ena, delsträcka 1 Barkarby, berör 

Spånga-Tensta. Stadsdelsförvaltningen anser att de synpunkter som 

stadsdelsnämnden framförde 2017 är lika aktuella i och med den nya 

utredningskorridoren. Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning ställer sig 

positivt till att elförsörjningen tryggas och att driftsäkerheten i elnätet 

säkerställs. Om elförbindelsen beslutas att gå längs Bergslagsvägen 

samt Hjulstavägen eller Akallalänken kan hänsyn dock behöva tas till 

ett flertal aspekter: eventuell påverkan på Järva nya begravningsplats 

bör redovisas, påverkan på Spångaån och eventuella skyddsåtgärder 

behöver redovisas, berörda verksamheter vid Lunda industriområde 

behöver samrådas med angående trafikfrågor vid byggnation längs 

Bergslagsvägen, åtgärder bör vidtas tillsammans med projektet 

Förbifart Stockholm för att minimera byggets bullerstörningar för 

boende och verksamma i området, förutom att skyddsåtgärder vidtas 

för natur- och kulturmiljövärden vid Järvafältet och Igelbäckens 

kulturreservat behöver hänsyn tas till kulturmiljövärden vid Lunda 

gamla tomt. 

Underlaget gick ut på samråd från kommunstyrelsen 2018-09-13 och 

yttrande skulle vara kommunstyrelsen tillhanda senast 2018-10-11 för 

sammanställning och yttrande till Stadsledningskontoret 2018-10-25. 

Eftersom ärendet inom denna tidsram inte hann behandlas av 

stadsdelsnämnden så anmäldes yttrandet som ett kontorsyttrande. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 1 oktober 2018. 

Dnr 1.5.3-705/18 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 12   

Anmälan uppföljning av medborgarbudget Gullingeparken 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att lägga ärendet till 

handlingarna. 

 

Ärendet 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutade den 27 oktober 2016, § 13 

att genomföra en medborgarbudget som pilotprojekt för att testa 

medborgarbudget som en form av medborgardialog.  

Pilotprojektets syfte och projektmål bedöms ha uppnåtts. De förslag 

som medborgarna tog fram och som vann omröstningen, en lekplats, 

har genomförts och invigts. I det vinnande förslaget har olika typer av 

lekutrustningar och umgängesytor inrymts, vilket gör att många 

deltagare har fått sina förslag tillgodosedda. Prioriterade grupper - 

barn, ungdomar och kvinnor - har nåtts. Lekplatsen byggdes under 

juni-augusti 2018 och invigningen av lekplatsen skedde den 25 

augusti 2018 i samband med Parkernas dag.  

Erfarenheter hittills visar att medborgarbudget kan vara en bra metod 

för att skapa engagemang och delaktighet i utvecklingen av Spånga-

Tensta stadsdelsområde.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 26 september 2018. 

Dnr 1.2.6-456/2016 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 13   

Anmälan av medborgarförslag om ny lekplats vid Spånga 
IP 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att ge förvaltningen i uppdrag 

att bereda inkommet medborgarförslag om ny lekplats vid Spånga IP. 

 

Ärendet 
Inkommet medborgarförslag om ny lekplats vid Spånga IP. 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 26 september 2018. 

Dnr 1.2.4-503/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 



 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 
25 oktober 2018 

Blad 22 

 

  

§ 14   

Anmälan av medborgarförslag om att fritidsgården Blå 
huset ska läggas ned och ersättas med en ny fritidsgård i 
kommunal regi 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att ge förvaltningen i uppdrag 

att bereda inkommet medborgarförslag om att fritidsgården Blå huset 

ska läggas ned och ersättas med en ny fritidsgård i kommunal regi. 

 

Ärendet 
Inkommet medborgarförslag om att fritidsgåden Blå huset ska läggas 

ned och ersättas med en ny fritidsgård i kommunal regi. 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 26 september 2018. 

Dnr 1.2.4-511/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 15   

Anmälan av medborgarförslag om ny temalekpark i 
Sundby 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att ge förvaltningen i uppdrag 

att bereda inkommet medborgarförslag om ny temalekpark i Sundby. 

 

Ärendet 
Inkommet medborgarförslag ny temalekpark i Sundby 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 26 september 2018. 

Dnr 1.2.4-513/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 16   

Anmälan av medborgarförslag om ny temalekpark 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att ge förvaltningen i uppdrag 

att bereda inkommet medborgarförslag om ny temalekpark. 

 

Ärendet 
Inkommet medborgarförslag ny temalekpark. 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 26 september 2018. 

Dnr 1.2.4-514/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 17   

Anmälan av medborgarförslag om utflykter med familjer 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att ge förvaltningen i uppdrag 

att bereda inkommet medborgarförslag om utflykter med familjer. 

 

Ärendet 
Inkommet medborgarförslag om utflykter med familjer. 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 26 september 2018. 

Dnr 1.2.4-523/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 18   

Anmälan av medborgarförslag om att Spånga by ska få 
utökade öppettider 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att ge förvaltningen i uppdrag 

att bereda inkommet medborgarförslag om att Spånga by ska få 

utökade öppettider. 

 

Ärendet 
Inkommet medborgarförslag om att Spånga by ska få utökade 

öppettider. Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat 

ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 26 september 2018. 

Dnr 1.2.4-509/2018 

Förslag till beslut 
 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 19   

Anmälan av tjänstemannabeslut fattade på delegation 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att lägga 

tjänstemannabesluten till handlingarna. 

 

Ärendet 
Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 9 oktober 2018. 

Dnr 1.1-24/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 20   

Anmälan av protokoll för rådet för funktionshindersfrågor 
2018 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att lägga protokollen från den 

17 april 2018 och den 15 maj 2018 till handlingarna. 

 

Ärendet 
Protokollen från den 17 april 2018 och den 15 maj 2018 anmäls. 

Dnr 1.1-39/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 21   

Anmälan av protokoll för pensionärsråden 2018 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att lägga protokollet från den 

11 april 2018  till handlingarna. 

 

Ärendet 
Protokoll från den 11 april 2018 anmäls. 

Dnr 1.1-40/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 22   

Kurser och konferenser 

Inbjuda till socialt plattformsmöte den 6 november 2018. 
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§ 23  

Information, nämndens och förvaltningens frågor 

Beslut 
1. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att lägga anmälan av 

inkomna protokoll med mera, § 23, bilaga 1, till handlingarna. 

 
Ärendet 

I pärm på sammanträdet anmäldes inkomna protokoll med mera, § 

23, bilaga 1. 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 23 B 
Anmälan av inkomna och upprättade handlingar under 
september 2018 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd lägger anmälan till handlingarna.  

 

Ärendet 
Förteckningen finns i pärm på sammanträdet.  

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 
 


